
Sammanfattande omdöme efter debatten om den nya bygglovstaxan

Roslagspartiet har med alla tillgängliga medel försökt stoppa höjningen av 
bygglovstaxan. Vi såg ingen anledning till att skriva ihop ett 
återremissyrkande eller en reservation i ärendet efter Leif Petterssons (S) 
inlägg. Alla andra partiers ledamöter i kommunfullmäktige tycker att den nya 
taxan är bra, trots att endast 5 ledamöter sade sig kunna tolka uppgifterna 
som finns redovisade här för dig. Michaela Fletcher Sjöman (M) ansåg att 
taxan trots att den höjts mer än 100 % ändå var för låg för att citat: ”vi ska 
kunna bygga ut kommunen i den takt vi önskar”. På min fråga vilka som 
avsågs med vi blev hon svaret skyldig. Avslutningsvis konstaterar jag att 
kommunen har de politiker de har röstat fram!
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